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Beste heer van Doren, beste Eric, 
 

 

In uw brief, bij ons binnengekomen op 31 augustus 2023, vraagt u namens de fractie 
Gemeente Belangen Veldhoven aandacht voor de staat van het onderhoud van diverse 

fietspaden. Uw fractie heeft verschillende foto's gemaakt van gedeeltes van fietspaden 

waarop te zien is dat onderhoud nodig is.   
U dringt er bij de portefeuillehouder op aan om in het kader van de begroting en de 

beheerplannen aandacht te vragen voor het onderhoud van de fietspaden. Met name 
de fietspaden van de Heerbaan moeten volgens uw fractie overduidelijk gerenoveerd 

worden. Volgens uw fractie moet er op korte termijn een inventarisatie van de totale 
problematiek plaatsvinden. Daarnaast zou er een plan van aanpak moeten worden 

opgesteld met daaraan gekoppeld een realistisch en adequaat tijdspad.   
U verwijst naar het coalitieakkoord waarin het fietsgebruik wordt gestimuleerd. 

Voorwaarde hiervoor is dat fietspaden kwalitatief op orde zijn. 

 
Dat het gebruik van de fiets wordt gestimuleerd, zo stelt u terecht, is onderdeel van 

het coalitieprogramma. Veilige fietspaden zijn een belangrijke voorwaarde voor het 
stimuleren van fietsen. Het college deelt dan ook uw mening dat de fietsstructuur 

zorgvuldig en deugdelijk onderhouden moeten worden.  
Wij zijn bekend met de staat van het onderhoud van diverse fietspaden. Nog dit jaar 

wordt er onderhoud uitgevoerd op veel van de locaties die u in uw brief aangeeft. De 
beheerplannen vormen hiervoor een belangrijke basis waardoor dit een terugkerende 

actie blijft.  

 
Op dit moment wordt het Integraal Maatschappelijk Beheer Kader openbare ruimte  

geactualiseerd. De huidige plannen lopen tot en met 2024. Voor deze actualisatie 
wordt input gevraagd aan inwoners, bedrijven en aan uw gemeenteraad. Deze input 

verwerken wij in het nieuwe kader en de daaruit volgende nieuwe beheerplannen. De 
meerjarige financiële gevolgen hiervan verwerken wij in de begroting van 2025.  

 
Dit heeft echter geen effect op de werkzaamheden die wij in dit jaar en in 2024 nog 

moeten uitvoeren. Hiervoor zijn voldoende financiële middelen beschikbaar. Dit is 

namelijk opgenomen in de actuele beheerplannen.  
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Daarnaast voeren wij eens in de twee jaar visuele weginspecties uit. Dan brengen wij 

de kwaliteit van het totale wegennet binnen de gemeente in kaart. De laatste inspectie 
heeft eind 2022 plaatsgevonden. In 2024 voeren wij opnieuw inspecties uit waarbij de 

toestand van het totale wegennet in beeld wordt gebracht. Daar waar deze inspecties 

aanleiding zijn voor acties, zullen we deze uiteraard opnemen in onze 
onderhoudsplanning. Hierdoor blijft het structurele onderhoud van fietspaden 

gewaarborgd. 
 

 
Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders van Veldhoven, 
 

 

 
Jeroen Sanders     Marcel Delhez 

secretaris      burgemeester  


